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امام جمعه موقت تبریز: سربازان گمنام ستون نظام اسلامی هستند/ امنیت و آرامش ایران
در دنیا زبانزد است

امام جمعه موقت تبریز با بیان اینکه امروز در زیر سایه حاکمیتی زندگی میکنیم که امنیت و آرامش آن در دنیا زبانزد

است، گفت: سربازان گمنام ستون نظام اسلامی هستند.

امام جمعه موقت تبریز با بیان اینکه امروز در زیر سایه حاکمیتی زندگی میکنیم که امنیت و آرامش آن در دنیا زبانزد است،
گفت: سربازان گمنام ستون نظام اسلامی هستند.

به اشاره  با  تبریز  این هفته  نماز جمعه  در خطبههای  علی حاجیزاده  تبریز، حجتالاسلام  از  فارس  گزارش خبرگزاری  به 
مناسبتهای هفته اظهار داشت: جریان ساختمان پلاسکوی تهران یکی از بزرگترین مصیبتها است که اتفاقاتی افتاد.

وی با بیان اینکه ترور زائران در عراق و حادثه ریلی تبریز از دیگر جریانات است که هنوز فراموش نشده است، افزود: آتشنشانان
جان بر کف که جان خود را در پلاسکو جان خود را از دست دادهاند بسیار سخت به ملت و مقام معظم رهبری بود و امید است

با رهنمودهای رهبر فرزانه مشکلات رفع شود.

امام جمعه موقت تبریز با اشاره به اینکه جنازه برخی از آتشنشانان هنوز شناسایی نشده است، گفت: این آتشنشانان در جمع
شهدا قرار گرفتند.

وی به 12 بهمن ماه اشاره کرد و گفت: در هفده دی ماه روزنامه اطلاعات در مقالهای علیه امام خمینی(ره) نوشت که در این
روزها سخنرانیهای زیادی از طریق علما صورت گرفت.

حاجیزاده با اشاره به سخنرانی وحید خراسانی و مکارم تصریح کرد: ایشان گفتند که اگر بخواهیم کشته بشویم همه کشته
خواهیم شد و اگر زنده بمانیم همه زنده خواهیم ماند که عصر همان روز آیتالله مکارم دستگیر شد.

وی ادامه داد: تظاهرات و درگیری شد و شهدای زیادی دادیم و شهدا به مدرسه حجتیه رفتند در 19 دی ماه 56 این اتفاق افتاد
و یک سال بعد امام خمینی (ره) تشریف آوردند و البته چه هیجان بزرگی بود که تا شنیدیم که هواپیمای امام در فرودگاه

نشست و سلامت به محل سخنرانی رفتند.

امام جمعه موقت تبریز با بیان اینکه یک هفته بعد نظام شاهنشاهی سرنگون شد و دقیقا مصداق انقلاب ما پیامدهای در قرآن
آمده است، گفت: آنهایی که آن دوران را ندیدهاند در فیلم معمای شاه میتوانند آن دوران را درک کنند.

وی با تاکید بر اینکه بعد از ورود امام به کشور، کشور به دست نیروهای خودمان که همان مردم است افتاد، تصریح کرد: مردم
رضوی، مهدوی با ایمان به خدا و توکل بر خدا همه سیستم کشور را در دست گرفتند.

وی افزود: این امنیت را از هیچ به دست نیاوردیم بلکه زحمت کشیده شده است و البته باید به افرادی که همیشه میگویند ما
در سوریه و عراق و غزه چه کار میکنیم باید بگویم که اگر خاکریزها باز شود آنها با کشور ما کار دارند.

وی افزود: آزادسازی حلب یک ماجرای کوچک نبود بلکه جواب کوبنده بزرگ به دشمنان با افکار متوهمی بود.

امام جمعه موقت تبریز با تاکید بر اینکه امنیت ایران در دنیا زبانزد است، گفت: سربازان گمنام ستون نظام اسلامی هستند و
تمام تلاش خود را برای دفاع از کشور انجام میدهند.

وی تصریح کرد: باید به خون شهدا ارزش قائل شویم و راه آنها را خوب بشناسیم.

امام جمعه موقت تبریز خاطرنشان کرد: دین و اسلام همان دین و راه است که شهدا رفتند این راه عوض نشده است.

وی به جریان دیگر که رئیس جمهور منتخب آمریکا است، اشاره کرد: حرکات دونالد ترامپ مشکوک است و نمیدانیم این فرد
دیوانه است یا سالم ولی یک ضربالمثل است که میگوید لعنت به مار سیاه و سفید و تا به امروز 45 رئیس جمهور در این

کشور آمده که مانند یکدیگر بودند.
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امام جمعه موقت تبریز افزود: اشتباه اول این فرد همان ادعای حمایت از اسرائیل بوده که در جواب آنها خواهیم گفت که به
امید خدا، رهنمودهای مقام معظم رهبری و امام حضرت ولی عصر (عج) تا 25 سال آینده اسرائیلی وجود نخواهد داشت.

حاجیزاده اشتباه دیگر ترامپ را محدودیت مسلمانان آمریکا دانست و گفت: برخی لغات و جملات کثیف از جانب ترامپ و
کلینتون در دوران انتخابات نشان میدهد که در چه سطحی قرار دارند.

وی اذعان داشت: در حال حاضر تظاهرات زیادی در آمریکا علیه ترامپ است که نصف بیشتر به ترامپ علاقهای ندارند و اگر
ترامپ برنامهای برای ایران دارد بهتر است به فکر تظاهرات خیابانی کشور خود باشد و به فکر فقرا خود باشد نه یک رژیم

صهیونیستی را پوشش دهد.

امام جمعه موقت تبریز در بخش دیگر خطبهها با اشاره به اینکه انسان ایمان میآورد و انسان عمل میکند، اظهار داشت: برای
ایمان و عمل باید خلوص نیت وجود داشته باشد و میتوان مثال آن را تفاوت نماز دو نفر را گفت که در ظاهر هر دو نماز

میخوانند و فقط خالق بشر میداند که کدام یک خالص بوده است.

حاجیزاده با بیان اینکه اگر اعمال ما خالص باشد مشتری آن خداوند خواهد بود، گفت: کدام رنگ بهتر از رنگ خداوند است و
کدام اعمال است که اگر مورد قبول خداوند نباشد ارزشی داشته باشد.

وی خاطرنشان کرد: در سوره بقره دو آیه پشت سر هم وجود دارد که یکی مربوط به منافق و دیگری در رابطه با افراد خالص
است که منافق پیش پیامبر اکرم(ص) به تمجید ایشان میپرداخت و مورد تعجب همگان میشد و در هر کلمه خدا را شاهد

میآورد.

حاجیزاده افزود: در این دوران برخی نامه مینویسند ابتدا با به نام خدا شروع میکنند و در قسمت بعدی به تعریف و تمجید
انقلاب و یاد شهدا میپردازد در حالی که کوچکترین اعتقادی به انقلاب و شهدا ندارند و فقط برای نفوذ و انجام دادن اهداف

خود این کار را انجام میدهند.

امام جمعه موقت تبریز تصریح کرد: برخی افراد نیز هستند جان خود را برای رضایت خداوند میدهند و جا پای حضرت علی
(ع) میگذارند و مورد رضایت خداوند قرار خواهند گرفت که این وعده را پیامبر اکرم (ص) داده است.

وی بر خدمترسانی به مردم از سوی مسئولان تاکید کرد.
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